WHAT MAKES ALL PEOPLE KIN(Что делает всех людей родней)

- People all over the world are very fond of sports and games. That is one thing in which people of every nationality and class are united
 .
- Люди во всем мире очень любят спорт и игры . Это одна вещь, в которой люди всех национальностей и классов едины

- The most popular outdoor winter sports are shooting, hunting , hockey and, in the countries where the weather is frosty and there is much snow skating skiing and tobogganing. Some people greatly enjoy figure-skating and ski-jumping.
- Наиболее популярные напольные зимние виды спорта стрельба, охота, хоккей и в странах, где погода морозная и много снега, катание на лыжах и санях. Некоторые люди очень любят Фигурное катание и прыжки с трамплина.

- Summer affords excellent opportunities for swimming, boating ,yachting , cycling , gliding and many other sports . Among outdoor games football takes the first place in public interest this game is played in all the countries of the world. The other games that have firmly established themselves in favour in different countries are golf , lawn-tennis, cricket ,volley-ball , basket-ball, and so on . badminton is also very popular.
- Лето предоставляет прекрасные возможности для купания, катания на лодках ,парусный спорт , Велоспорт , дельтапланеризм и многие другие виды спорта. Среди подвижных игр футбол занимает первое место в общественных интересах эту игру играют во всех странах мира. Другие игры, которые уже давно и прочно обосновались в пользу разных стран, гольф , лаун-теннис, крикет ,волейбол , баскетбол, и так далее . бадминтон также очень популярен.

- all the years round many people indulge in boxing, wrestling, athletics, gymnastics and track and field events. scores of young girls and women go in for calisthenics.
- все годы вокруг многих людей пускаться в боксе, борьбе, легкой атлетике, гимнастике и легкой атлетике. десятки молодых девушек и женщин заниматься художественной гимнастикой.

- Among indoor games which one can go in for all the year round are billiards, table tennis, draughts, chess, of course. The results of chess tournamets are studied and discussed by enthusiasts in different countries.
- Среди комнатных игр, которым можно заниматься круглый год-бильярд, настольный теннис, шашки, шахматы, конечно. Результаты шахматного календарные из них изучаются и обсуждаются энтузиастами разных стран.

- So we have all grounds to say that sport is one of the things that makes people kin.
- Поэтому мы имеем все основания говорить, что спорт-это одна из вещей, которая делает людей родственниками.